

UNISSA

SEJENAK BERSAMA ALUMNI



ABDUL WAFIY
BIN HAJI ADANAN
ALUMNI 2018
FAKULTI EKONOMI &
KEWANGAN ISLAM

PEKERJAAN SEKARANG:
PENGASAS BERSAMA NYAMPATEA

PENGALAMAN

PENGALAMAN MANIS BELAJAR DI UNISSA

Pengalaman melalui kehidupan sebagai pelajar UNISSA selama 4 tahun dalam environment Islamic dengan sahabat-sahabat dan para guru yang mementing nilai Islam adalah salah satu pengalaman yang saya hargai.

Pengalaman belajar di luar mewakili UNISSA untuk belajar di Sharjah (United Arab Emirates) selama 9 bulan melalui Study Abroad Program.

Mewakili UNISSA beberapa kali dalam pertandingan bola sepak padang dan futsal untuk Institusi Pengajian Tinggi.

NASIHAH

UNTUK BAKAL ALUMNI UNISSA



Rebutlah peluang untuk mempelajari apa saja ilmu Islam dari para guru dan sahabat-sahabat sepanjang berada di UNISSA dan belajar lah untuk mempraktikkan ilmu yang dipelajari kedalam kehidupan seharian. Pengetahuan Islam yang bertimbun di UNISSA mungkin tidak akan biskita senang dapati sudah diluar UNISSA nanti

Jadikan UNISSA sebagai tempat biskita memperoleh dan mengasah *skills* dan *competency* biskita, *both technical and soft skills*. Jangan malu dalam membuat dan belajar benda baru, *especially* perkara-perkara yang biskita tau akan menolong dimasa hadapan seperti *improving presentation skills, leadership skills* dan *communication skills* biskita. Kalau di UNISSA sudah biskita mula meningkatkan *skills* dan *competency* biskita, in shaa Allah sudah graduate, lebih senang biskita mencari pekerjaan atau menceburkan diri dalam bidang bisnes.

Belajar itu penting, tapi jangan lepaskan peluang untuk mengikuti aktiviti-aktiviti UNISSA diluar pelajaran jua. Sebab pengalaman yang biskita dapat dari aktiviti-aktiviti itu biasanya akan dapat menolong biskita jua di masa akan datang.

KEPADA
ALUMNI
YANG SEDANG MENCARI PEKERJAAN

Sekiranya biskita mencari pekerjaan, rajinkan diri dalam memohon pekerjaan-pekerjaan yang sesuai. Put extra efforts dalam preparation untuk test/interview bagi menaikkan lagi peluang biskita untuk dapatkan pekerjaan yang kita apply atu.

Be active in exploring possibilities untuk career path biskita. Your career path is a journey, inda semestinya lepas graduate tarus dapat kerjaya yang di mahukan, tapi dalam perjalanan biskita mencari kerjaya yang dimahukan, rajinkan diri untuk menambah ilmu dan skills yang berguna.

Aim high, jangan kurang percaya dalam diri. Tingkatkan usaha, disiplinkan diri, dan bnyakkan berdoa.

